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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 13 din 12.09.2022 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 12 septembrie 2022, ora 1300 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, DORU NICU dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 477/08.09.2022 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă extraordinară, pentru data de astăzi, 

12.09.2022, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea STUDIULUI DE FEZABILITATE pentru „Proiectul 

regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată din județul Vaslui, în perioada 2014-

2020”, a indicatorilor tehnico-economici ai proiectului și a părții cotei de co-finanțare a 

cheltuielilor eligibile ale proiectului. 

2. Proiect de hotărâre privind punerea la dispoziția AQUAVAS SA a terenurilor de pe domeniul 

public al UAT Rebricea pentru „Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă 

uzată din județul Vaslui, în perioada 2014-2020”. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a IV-a a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2022. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării UAT Comuna Rebricea la apelul de 

proiecte din Planul Național de Redresare și Reziliență, Componenta C3 – Managementul 

Deșeurilor, I1. Dezvoltarea, modernizarea și completarea sistemelor de management integrat al 

deșeurilor municipale la nivel de județ sau la nivel de orașe / comune. 

5. Interpelări și răspunsuri. 

 

 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  

 

    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 
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1.  Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlocuitor de 

drept al primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectului de hotărâre 

privind aprobarea STUDIULUI DE FEZABILITATE pentru „Proiectul regional de dezvoltare 

a infrastructurii de apă și apă uzată din județul Vaslui, în perioada 2014-2020”, a indicatorilor 

tehnico-economici ai proiectului și a părții cotei de co-finanțare a cheltuielilor eligibile ale 

proiectului. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Domnul primar informează că acest proiect este motivul caracterului extraordinar al 

ședinței. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

STUDIULUI DE FEZABILITATE pentru „Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii 

de apă și apă uzată din județul Vaslui, în perioada 2014-2020”, a indicatorilor tehnico-

economici ai proiectului și a părții cotei de co-finanțare a cheltuielilor eligibile ale proiectului 

 

➢ Se supune la vot: 

 

              -  Cine este „pentru” ? 

 

   -  Cine este „contra” ? 

 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi a celor prezenți. 

 

 

 2. Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlocuitor de drept al 

primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectului de hotărâre privind 

punerea la dispoziția AQUAVAS SA a terenurilor de pe domeniul public al UAT Rebricea 

pentru „Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată din județul Vaslui, 

în perioada 2014-2020”. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

 

Discuții la acest punct: nu sunt 

 

 

 Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind punerea la 

dispoziția AQUAVAS SA a terenurilor de pe domeniul public al UAT Rebricea pentru 

„Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată din județul Vaslui, în 

perioada 2014-2020”. 

 

➢ Se supune la vot: 

 

              -  Cine este „pentru” ? 

 

   -  Cine este „contra” ? 



 3 

 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi a celor prezenți. 

 

3. Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlocuitor de drept al 

primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectelor de hotărâre privind 

aprobarea rectificării a IV-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2022. 

 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectele de hotărâre 

susmenționate. 

 

 

Discuții la acest punct: nu sunt. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de privind aprobarea rectificării a 

IV-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2022. 

 

➢ Se supune la vot: 

 

          -  Cine este „pentru” ?  

 

-  Cine este „contra” ?  

 

-  Cine se abţine ?  

 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi a celor prezenți. 

  

4. Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlocuitor de drept al 

primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectului de hotărâre privind 

aprobarea participării UAT Comuna Rebricea la apelul de proiecte din Planul Național de 

Redresare și Reziliență, Componenta C3 – Managementul Deșeurilor, I1. Dezvoltarea, 

modernizarea și completarea sistemelor de management integrat al deșeurilor municipale la 

nivel de județ sau la nivel de orașe / comune. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

 

Discuții la acest punct: nu sunt. 

 

 Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de privind aprobarea 

participării UAT Comuna Rebricea la apelul de proiecte din Planul Național de Redresare și 

Reziliență, Componenta C3 – Managementul Deșeurilor, I1. Dezvoltarea, modernizarea și 

completarea sistemelor de management integrat al deșeurilor municipale la nivel de județ sau la 

nivel de orașe / comune. 

 

 Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ?12 

 

   -  Cine este „contra” ? 

 

    -  Cine se abţine ?1 
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Hotărârea a fost aprobată cu 12 voturi pentru. 

 

5. Interpelări și răspunsuri. 

 

- Domnul Anton propune si solicită ca site-ul instituției să fie modernizat, să fie mai operativ 

și usor de utilizat, dumnealui i se pare greoi de accesat. 

 

- Se da cititre Adresei nr. 7/05.09.2022 din partea SC HELIOS &WIND SRL, privind 

concesionarea a 4 ha de pășune și oferta lor pentru redevență. 

 

Domnul primar propune să se țină o dezbatere publică, să discute această solicitare cu 

cetățenii deoarece pășunea le este lor folositoare, animalelor lor. 

Domnul Anton spune că nimeni nu va fi de acord. 

Domnul Nicu Doru spune să se discute și cu Asociația de Animale, ea este responsabilă acum 

nu oamenii. 

Se stabilește de comun acord să se țină o adunare cetățenească si să să fie consultați în 

legătură cu această problemă. 

 

- Domnul primar informează despre proiectul Anghel Saligny, că s-a cerut mai mult și nu s-a 

primit și nu este mulțumit. Proiectantul a făcut o variantă prin care se urmărește să facem 

ceva pentru toți, pentru toate comunele dar nu e obligatoriu să fie de acord consiliul local cu 

acestă variantă și atunci căutam alta. Ideea este să dăm prioritate la drumurile din 

interiorul satelor pentru că este praf, copii merg la școală, se plimbă cu bicicletele. 

Prin CNI se fac doar 1-2 km de drum, nu drumuri cap-coadă. 

Domnul Anton spune că nu este de acord cu perspectiva domnului primar, să facă mai multe 

bucăți ci mai bine să se facă ceva cap-coadă și să se facă acolo unde este nevoie. 

Domnul primar întreabă unde este nevoie și cum să stabilim unde să facem. 

Domnul Nicu spune să ținem cont și de investițiile făcute anterior. 

Domnul Anton spune că Tatomireștiul și Crăciuneștiul sunt izolate și ar trebui legate de 

altceva. 

Domnii consilieri Anton, Nicu Doru și Dorin Mihăiță sunt de acord cu varianta unui drum 

cap-coadă și nu bucățele. 

Se merge pe această variantă, Tatomirești- Rebricea, Tufești-Bolați. 

 

  

 

Se încheie ședința consiliului local din data de 12.09.2022. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier Doru Nicu                       Jrs. Adina Maftei 


